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STATEMENT BY HE MR AMADEU DA CONCEICAO, AMBASSADOR AND PERMANENT REPPRESENTATIVE OF THE REPUBLIC OF MOZAMBIQUE TO THE UNITED NATIONS OFFICE AND OTHER INTERNATIONAL ORGANIZATIONS IN GENEVA TO THE 44th SESSION OF THE UPR WORKING GROUP ON BURKINA FASO
GENEVA, NOVEMBER 6, 2023

Mr President,
We warmly welcome the delegation of Burkina Faso to the 4th Cycle of the UPR and we congratulate them for the presentation of their National Report.
My delegation commends the efforts by the Government of Burkina Faso in fighting against terrorism and violent extremism in the country, to ensure peace and security and consolidate achievements on the field of human rights.
In a constructive spirit, Mozambique recommends to Burkina Faso the following:
1. Reinforce security throughout the country and strength human rights protection mechanisms;

2. To reinforce measures to combat trafficking of persons;

3. To continue efforts to combat child marriage and child labour.
Mozambique wishes Burkina Faso a successful Review.
Thank you Mr President!
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DÉCLARATION DE S.E. M. AMADEU DA CONCEICAO, AMBASSADEUR ET REPRÉSENTANT PERMANENT DE LA RÉPUBLIQUE DU MOZAMBIQUE AUPRÈS DES NATIONS UNIES ET AUPRÈS D'AUTRES ORGANISATIONS INTERNATIONALES À GENÈVE À LA 44e SESSION DU GROUPE DE TRAVAIL DE L'EPU SUR LE BURKINA FASO
GENÈVE, LE 6 NOVEMBRE 2023

Monsieur le Président, 
Nous souhaitons chaleureusement la bienvenue à la délégation du Burkina Faso au 4ème cycle de l'EPU et nous la félicitons pour la présentation de son rapport national.
Ma délégation salue les efforts du gouvernement du Burkina Faso dans la lutte contre le terrorisme et l'extrémisme violent dans le pays, en vue d'assurer la paix et la sécurité et de consolider les réalisations dans le domaine des droits de l'homme.
Dans un esprit constructif, le Mozambique recommande au Burkina Faso ce qui suit :
1.	Renforcer la sécurité dans l'ensemble du pays et consolider les mécanismes de protection des droits de l'homme ;

2.	Renforcer les mesures de lutte contre la traite des personnes. 

3. Poursuivre les efforts de lutte contre le mariage et le travail des enfants.

Le Mozambique souhaite au Burkina Faso un examen réussi.
Merci Monsieur le Président !
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